

优质 儿童电动摩托 三峰

产品名称	优质 儿童电动摩托 三峰
公司名称	义乌市郭沙进出口有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:三峰 种类:儿童电动车 型号:2001
公司地址	中国 江西 上饶市信州区 横峰县
联系电话	86 579 85197390 15024569528

产品详情

品牌	三峰	种类	儿童电动车
型号	2001	颜色	黄
功能	儿童电动摩托	适用年龄	97个月及以上

儿童电动摩托。型号：2001

毛重：6.7 kgs

净重：5.9 kgs

箱规：1ocs/ctn

体积：52x35x39cm

装箱数：950pcs/40hq

尺寸：67x33x55cm

电池组：1x6v/4ah

发动机：20w

产品包装：我厂主要经营外贸，所以我公司产品的外包装纸箱多以外贸箱为主，产品说明书也多是英文

说明。我厂坚持顾客至上的观点增加了的说明书都配有简单的图片不会给您的组装造成太大的麻烦

packaging:our factory specialize in international trading, so our products are exported with standard exporting package and english instruction.i plant adhere to customer first point increase in the instructions are simple pictures with the assembly will not cause you too much trouble

运输方式：童车多是体积大、重量小，所以他的运输都以物流发送。物流费用是按每立方多少钱计算，会根据距离的远近和城市的运输量有所区别。请各位顾客自行找一家物流（物流费用可自己谈妥，运输费用需顾客自行支付），

transportation:baby car is transported by logistics because of big measurement and light weight. the expressing fee is calculated by per cubic. the charge is not the same because of different distance and transporting value. so it is better for customers to find one reputable logistics company. (transportation fees should be undertook by customers)

支付方式：原则上是款到发货，但是很多顾客为第一次合作，彼此有顾虑可用支付宝进行支付。定做需付百分之三十的定金，定做最小量具体产品有所不同，请咨询。

payment term:as company` s practice, we will deliver against payment, but we also could considerate paying through alipay because of the first cooperation with new customers. in addition, customers should pay 30% firstly as deposit if make order. as for the minimum quantity, it is different because of different productions. welcome to inquire.

起订量：二十箱，可混批，但是不可以拼箱。（既每个品种最少一个箱子，总量需达到二十个箱子，才可给批发价）装箱量请具体看每个款式的介绍。我们不接受退还货物，但是可以把运输途中损坏的配件拿回来换，但运费需顾客自己承担。另起订量金额最少需有3000元。

minimum quantity:the minimum quantity is 20 cartons, they are can be mixed batch, but can not be mixed carton (namely the minimum quantity of every model is one carton, but the demanding amount should more than 20 cartons). as for the quantity of contain, thanks for referring to the introduction of every model). we don` t receive return goods, but customers can demand factory to change fitting that broken during transportation, customers should undertake express fees by themselves.the minimum deposit is 3000 rmb

生产能力：单个品种不超过50件，都有现货，特殊情况除外（如旺季、临时出货等，具体详情请咨询）。单个品种定200件以下可三天之内生产出，单个品种定500件以下七天，需要更多的请咨询。请尽量宽限期限，因为不排除意外情况。

produce competence:usually we have stock if customer demand no more than 50 cartons single product except for special condition, such as busy season, urgent delivery and so on. as for details, welcome to inquiry our company. we can produce 200 cartons single product within 3 days and produce 500 cartons single product within 7 days. welcome to inquiry if you want to learn about more condition, thanks for prolonging deliver time because of the unexpected.